
Namens GroenLinks wi ik graag volgende schriftelijke vragen stellen aan het college over de RES 
1.0: 
 
1. In de RES 1.0 wordt uitgegaan van 16% energiebesparing in 2030. Hoe zal dit in West Betuwe tot 
stand gebracht worden en heeft het college hier al beleid voor in voorbereiding? Zo ja, wanneer zal dat 
in de gemeenteraad komen? Zo niet, waarom niet?  
 
2. In de RES 1.0 staat dat “Als we de ambitie van 1,2TWh van het nieuwe RES 1.0 bod realiseren is de 
CO2-uitstoot in 2030 34% lager”. De geplande duurzame opwek zorgt wel voor 34% minder CO2-
emissie, maar alleen als het in plaats komt van fossiele energie. Wat gaat het college doen om het 
gebruik van fossiele energie terug te dringen?  
 
3. Waarom wordt in de RES 1.0 geen onderscheid gemaakt tussen wel en niet fossielvrije 
warmtebronnen? Afvalverbranding en industriële restwarmte zijn wel degelijk fossiele warmtebronnen. 
 
4. Heeft het college de intentie om mee te werken aan de Energiebank die door de regio waarschijnlijk 
zal worden opgericht? Zo ja, wanneer kunnen wij daar een raadsvoorstel voor verwachten? Zo niet, 
waarom niet? En wat gaat het collegedan doen om de lusten en lasten van de energietransitie voor alle 
inwoners van West Betuwe evenredig te verdelen? 
 
5. We zien allemaal hoe belangrijk burgerparticipatie en draagvlak is bij de energietransitie. De 
overgang naar de RES 2.0 biedt een mooie kans hiertoe. Is het organiseren van een burgerberaad een 
optie? Zo ja, zou de gemeente met een voorstel kunnen komen?  Zo niet, waarom niet?   
 
6. De aangenomen motie natuurinclusief bouwen kan bijdragen om de doelstellingen van de RES te 
halen. Wat gaat het college doen om de intentie van de motie te integreren in het proces naar RES 
2.0?  
 

Hartelijke groet, 
 
Andrea Zierleyn  

fractievoorzitter GroenLinks West Betuwe 

 


